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SOCIĀLO LIETU KOMITEJA 
SĒDES  PROTOKOLS 

Nr. 18. 

 

2024.gada 12.novembris. 

Attālināta sēde. 

 

Sēde sasaukta un atklāta plkst.09:15. 

 

Sēdes vadītāja – komitejas priekšsēdētāja Inese Jēkabsone. 

Protokolētāja – sekretariāta vadītāja Vija Milbrete. 

Sēdē piedalās:  

Dalībnieks ar balsstiesībām - Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede,  Viktorija Baire.   

Pašvaldības darbinieki –  

Izpilddirektore Jolanta Jansone;   

Juridiskā atbalsta vadītājs Jānis Zvaigzne; 

Īpašumu pārvaldes nekustamā īpašuma speciāliste Liesma Gorelova; 

Sociālās aprūpes dienesta vadītāja Agnese Mence-Katkeviča; 

Ķekavas veselības un sociālās aprūpes centra direktors Māris Barons; 

Bāriņtiesas vadītāja Sarma Trumpekoja. 

Uzaicinātā persona -  SIA “Magnum Social & Medical Care” pārstāvis Kristians Dāvis. 

 

 

Darba kārtība 

1. Par dzīvojamās platības īres līguma pārskatīšanu;  

2. Par dzīvojamās platības izīrēšanu, D.M.;  

3. Par Ķekavas novada pašvaldības pārstāvja deleģēšanu  biedrībā “Latvijas bāriņtiesu 

darbinieku asociācija”;  

4. INFORMATĪVS - Par garantijas vēstules izsniegšanu;  

5. INFORMATĪVS - Par pilnvarojuma līguma noslēgšanu. 

Piebalsotais jautājums 

6. INFORMATĪVS - Par Latvijas Simtgadnieku salidojuma norises atbalstu.  

 

 

Sēdes norisi fiksē audio ierakstā. 
 

Inese Jēkabsone atklāj komitejas sēdi. 
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Darba kārtība 

Par darba kārtību ziņo Inese Jēkabsone, viņa iesniegusi divus priekšlikumus un tos komentē.  

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par priekšlikumiem. 

 

 

1.priekšlikums no Ineses Jēkabsones -  

Iekļaut darba kārtībā jautājumu “Par Latvijas Simtgadnieku salidojuma norises 

atbalstu”, 

Atklāti balsojot  

ar 4 balsīm "Par" (Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Inese Jēkabsone, Viktorija Baire), 

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Sociālo lietu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

 

2.priekšlikums no Ineses Jēkabsones -  

Darba kārtības 4. un 5. jautājumu skatīt kā 2. un 3., 

Atklāti balsojot  

ar 4 balsīm "Par" (Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Inese Jēkabsone, Viktorija Baire), 

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Sociālo lietu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt.  

 
 

Priekšlikumi atbalstīti, darba kārtību sakārto atbilstoši tiem, un sēdes vadītāja aicina 

apstiprināt komitejas sēdes darba kārtību. 

 

 

Atklāti balsojot  

ar 4 balsīm "Par" (Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Inese Jēkabsone, Viktorija Baire), 

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Sociālo lietu komiteja nolemj: 

Apstiprināt komitejas 2024.gada 12.novembra sēdes darba kārtību. 

 

 

 

 

 

1. Par dzīvojamās platības īres līguma pārskatīšanu 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:02:53) 

Par jautājumu ziņo Liesma Gorelova - mūsu dzīvokļa īrnieki nodarījuši zaudējumus citam 

dzīvoklim, Sociālais dienests nekavējoties uzsāka rīkoties un SIA “Ķekavas nami” ūdens 

noplūdi salaboja, bet jau pēc tam atkal saņemta pretenzija no apdrošināšanas kompānijas, ka 

vēlreiz nodarīti materiālie zaudējumi. Izrādījās, ka SIA “Ķekavas nami” kļūdījušies un nav 

salabojuši to vietu, kas rada noplūdes. Pašvaldība dzīvokli ir apdrošinājusi, tomēr no 

apdrošinātājiem saņemts pašriska rēķins, kuru pašvaldība jau apmaksāja. Pašvaldībai  ir 

grūtības sazināties ar īrniekiem, kuri ir bāreņi. Kad dzīvokli piešķīra, ģimene bija 

maznodrošināta, bet šobrīd viens no īrniekiem strādā. Tomēr uzkrāts liels dzīvokļa parāds, kuru 



 

 

caur tiesu izpildītāju īrnieki  maksā saskaņā ar grafiku. Neskatoties uz to, parāds sāk krāties 

no jauna. Dzīvokļa īres līgums beidzas nākamā gada jūnijā un tas vairs netiks pagarināts. 

Jautājums, vai būtu jāpiedzen no īrniekiem arī šīs pašriska izmaksas, vai būtu jālauž īres līgums 

jau šobrīd, kā atgūt parādu un kā rīkoties tālāk. 

 

Jautājumu sadaļā piedalās Inese Jēkabsone, Agnese Mence-Katkēviča, Viktorija Baire, Liesma 

Gorelova. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par 

priekšlikumiem. 

 

 

1.priekšlikums no Ineses Jēkabsones -  

Sociālā dienesta darbiniekiem veikt pārrunas ar īrniekiem par dzīvojamās telpas 

lietošanas noteikumu ievērošanas nepieciešamību un īres un komunālo maksājumu 

veikšanas pienākumu pildīšanu, 

Atklāti balsojot  

ar 5 balsīm "Par" (Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, 

Viktorija Baire), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Sociālo lietu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

 

2.priekšlikums no Ineses Jēkabsones -  

SIA "Kekavas nami" sagatavot īres un komunālo maksājumu parāda nomaksas grafiku 

un slēgt ar īrniekiem vienošanos par tā izpildi. Atkārtotas sūdzības vai parāda atmaksas 

gafika nepildīšanas garījumā lauzt īres līgumu ar īrniekiem, 

Atklāti balsojot  

ar 5 balsīm "Par" (Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, 

Viktorija Baire), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Sociālo lietu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

 

 

 

2. Par dzīvojamās platības izīrēšanu, D.M. 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:17:47) 

Par jautājumu ziņo Liesma Gorelova – saņemts iesniegums no personas par dzīvojamās 

platības piešķiršanu. Ģimenei ir trūcīgas mājsaimniecības statuss, tā ir ģimene – tēvs, māte un 

četri mazgadīgi bērni. Ģimene līdz šim īrēja dzīvokli, bet īres līgums ir uzteikts, tāpēc viņi paliek 

bez dzīvojamās platības. Pašvaldība piedāvāja ģimenei dzīvojamo platību Baldonē Tilta ielā 2, 

viņi piedāvāto dzīvojamo platību apskatīja un, kaut tā šobrīd nav labākajā stāvoklī,  piekrita to 

īrēt, veikt kosmētisko remontu un izveidot saviem spēkiem ūdensapgādi dzīvoklī, jo šobrīd 

ūdensvads ir ārā. Šajā mājā ir pieci dzīvokļi, bet apdzīvots tikai viens, tāpēc arī būtu labi šo 

dzīvojamo platību izīrēt, lai māja kļūtu apdzīvota. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par komitejas atzinumu. 

 

 



 

 

Priekšlikums no Ineses Jēkabsones -  

SOCIĀLO LIETU KOMITEJAS ATZINUMS - “Piešķirt personai dzīvojamo platību Tilta 

ielā 2, Baldonē, Ķekavas novadā. Līgumu slēgt uz 2 gadien no līguma noslēgšanas 

brīža.”, 

Atklāti balsojot  

ar 5 balsīm "Par" (Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, 

Viktorija Baire), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Sociālo lietu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 

 

 

 
3. Par Ķekavas novada pašvaldības pārstāvja deleģēšanu  biedrībā “Latvijas 

bāriņtiesu darbinieku asociācija” 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:24:52) 

Par jautājumu ziņo Lolita Pranta – jautājums saistīts ar pašvaldības pārstāvja deleģēšanu šajā 

biedrībā. Asociācija darbojas jau kopš 2002.gada 4.jūnija un par piedalīšanos acosiācijas 

darbā 2003.gada 19.februārī lēma Ķekavas pagasttiesa, lūdzot Ķekavas pagasta pašvaldības 

piekrišanu iestāties asociācijā, kā juridiskai personai. Ķekavas bāriņtiesa asociācijā darbojas 

no 2003.gada jūnija. 2023.gada jūnijā Ķekavas novada dome lēma turpināt darboties šajā 

biedrībā. Apkopojot informāciju par pašvaldības dalību biedrībās 2023.gadā, viņa 

konstatējusi, ka nav pilnvarojuma, kurš būs tas pārstāvis, kurš pārstāvēs pašvaldības intereses 

šajā biedrībā. Par cik Pašvaldības likuma normas nosaka, ka pašvaldību biedrībā pārstāv 

domes priekšsēdētājs vai cita domes pilnvarota persona, tad sagatavots lēmuma projekts par 

to, ka pašvaldība deleģē Ķekavas bāriņtiesas priekšsēdētāju pārstāvēt pašvaldību šajā 

biedrībā, papildus nosakot, ka Ķekavas bāriņtiesas priekšsēdētājas prombūtnes laikā 

pašvaldību pārstāv viņas vietnieks. Papildus lēmuma projektā iekļauts punkts, ka līdz katra 

gada 1.jūnijam jāiesniedz apkopota informācija par darbību biedrībā. 

Jautājumu sadaļā piedalās Inese Jēkabsone, Sarma Trumpekoja. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par lēmuma 

projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par Ķekavas novada pašvaldības pārstāvja deleģēšanu  biedrībā “Latvijas bāriņtiesu 

darbinieku asociācija””, 

Atklāti balsojot  

ar 5 balsīm "Par" (Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, 

Viktorija Baire), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Sociālo lietu komiteja nolemj: 

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 1. 

 

 

 

 

 



 

 

4. INFORMATĪVS - Par garantijas vēstules izsniegšanu 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:30:41) 

Par jautājumu ziņo Māris Barons – Baldonē, Iecavas ielā 4 notiks ģimenes ārstu maiņa. Vecā 

ģimenes ārste dodas pelnītā atpūtā un vietā nāks cits ģimenes ārsts, tomēr jau iepriekš 

pārbaudot telpu atbilstību konstatēts, ka viena telpa neatbilst konkrētai izmantošanai. 

Veselības inspekcija ir gatava nākt pašvaldībai pretī, dodot divus gadus laika, lai šo nepilnību 

novērstu, bet pašvaldībai jādod garantijas vēstule, ka tā tiešām šo paveiks.  

Jautājumu sadaļā piedalās Inese Jēkabsone, Jānis Zvaigzne, Māris Barons. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par 

priekšlikumu. 

 

 

Priekšlikums no Ineses Jēkabsones - 

Ķekavas novada pašvaldības izpilddirektorei sagatavot garantijas vēstuli par telpu 

lietošanas koda maiņu divu gadu laikā reģistratūras telpai Baldones sociālās aprūpes 

centrā Iecavas ielā 4, Baldonē,  iesniegšanai Veselības inspekcijā, 

Atklāti balsojot  

ar 5 balsīm "Par" (Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, 

Viktorija Baire), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Sociālo lietu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

 

 

 

5. INFORMATĪVS - Par pilnvarojuma līguma noslēgšanu 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:36:30) 

Par jautājumu ziņo Jānis Zvaigzne – pašvaldībā saņemts komersanta iesniegums, kurā viņi 

izsaka vēlmi Ķekavas novada administratīvajā teritorijā izveidot sociālo pakalpojumu 

sniegšanas vietu, uzbūvēt trīs ēkas atbilstoši tipveida būvprojektiem. Šādu Eiropas fondu 

finansētu projektu pirms laika piedāvāja realizēt pašvaldībām, bet Ķekavas pašvaldība no šīs 

ieceres atteicās tieši lielo izmaksu dēļ. Iesniedzējs vēlas pārņemt stafeti no pašvaldības un 

realizēt projektu, piesaistot līdzekļus no šī paša Eiropas savienības fonda. Lai šo stafeti 

pārņemtu, tad komersantam jānoslēdz ar pašvaldību pilnvarojuma līgumu, ko paredz Ministru 

kabineta noteikumi. Komersants arī vēlas, lai pašvaldība piešķir apbūves tiesības uz kādu no 

pašvaldībai piederošiem īpašumiem, kura izmērs būtu vismaz 1,3 ha. Jautājumu par apbūves 

tiesībām izskatīs Īpašumu komitejā. Sociālo lietu komitejai jāizlemj, vai novadā šāds 

pakalpojums ir nepieciešams. 

Ieceri pārrunā Inese Jēkabsone, Māris Barons, Agnese Mence-Katkeviča. 

SIA “Magnum Social & Medical Care” pārstāvis Kristians Dāvis prezentē ieceri izveidot 

ilgstošas sociālās aprūpes centru Ķekavas novadā. 

Jautājumu sadaļā piedalās Viktorija Baire, Jānis Zvaigzne, Kristians Dāvis, Inese Jēkabsone, 

Jolanta Jansone, Māris Barons. 

Komitejas locekļi Edgars Brigmanis, Viktorija Baire, Elīna Rasnace, Indra Priede pauž savu 

par projektu. 



 

 

Par Viktorijas Baires priekšlikumu – “Noskaidrot, vai tiek plānoti līdzīga veida projekti 

novadā”, nebalso. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par 

priekslikumiem. 

 

 

1.priekšlikums no Ineses Jēkabsones -  

“Atbalstīt vispārējas tautsaimnieciskas nozīmes pakalpojuma, kas paredz sniegt 

ģimeniskai videi pietuvinātu aprūpes pakalpojumu pensijas vecuma personām attīstību 

Ķekvas novada teritorijā.  Iesniegumu izskatīt atkārtoti un lēmumu pieņemt, kad 

Labklājības ministrija izsludinās attiecīgo projekta pieteikumu 3. kārtu.”, 

Atklāti balsojot  

ar 5 balsīm "Par" (Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, 

Viktorija Baire), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Sociālo lietu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

 

2.priekšlikums no Ineses Jēkabsones -  

Virzīt informatīvā jautājuma izskatīšanu Īpašumu komitejā, 

Atklāti balsojot  

ar 5 balsīm "Par" (Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, 

Viktorija Baire), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Sociālo lietu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

 

 

6. INFORMATĪVS - Par Latvijas Simtgadnieku salidojuma norises atbalstu 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.01:19:30) 

Par jautājumu ziņo Māris Zelčs - saņemts biedrības “Reāls piedzīvojums”iesniegums ar 

lūgumu atbalstīt Latvijas simtgadnieku salidojuma norisi un īpaši piešķirt autobusu, lai 

nodrošinātu Ķekavas vīru kora braucienu uz notikuma vietu Ulbrokā un atpakaļ. 

Jēkabsone komentē savus priekšlikumus. 

Jautājumu sadaļā piedalās Viktorija Baire, Inese Jēkabsone, Agnese Mence-Katkeviča. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un sēdes vadītāja aicina balsot par 

priekšlikumiem. 

 

 

1.priekšlikums no Ineses Jēkabsones -  

“Atbalstīt Ķekavas novada simtgadnieku dalību Latvijas simtgadnieku salidojumā 2025. 

gada 26. aprīlī Ulbrokas pērlē. Sociālajm dienestam sadarbībā ar Veselības un sociālās 

aprūpes centru apzināt potenciālos salidojuma dalībniekus.”, 

Atklāti balsojot  

ar 5 balsīm "Par" (Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, 

Viktorija Baire), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Sociālo lietu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 



 

 

2.priekšlikums no Ineses Jēkabsones -  

Budžeta komisijai 2025. gada budžetā paredzēt finansējumu Simtgadnieku salidojuma 

dalībnieku un Ķekavas kultūras nama vīru kora "Ķekava" nokļūšanai pasākumā, 

Atklāti balsojot  

ar 5 balsīm "Par" (Edgars Brigmanis, Elīna Rasnace, Indra Priede, Inese Jēkabsone, 

Viktorija Baire), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Sociālo lietu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt 
 

 

 

Sēdi slēdz plkst.10:47 

 

Komitejas priekšsēdētājs: (1PARAKSTS)  Inese Jēkabsone 

 

Sēdes protokolētāja:  (2PARAKSTS)  Vija Milbrete 

 
1-2 ŠIS DOKUMENTS IR ELEKTRONISKI PARAKSTĪTS AR DROŠU ELEKTRONISKO PARAKSTU UN 

SATUR LAIKA ZĪMOGU. 

 


